

BIARLAH KAMI MELINDUNGI NILAI KERETA ANDA AGAR IA SEPERTI YANG BARU.

Insurans Harga Beli GAP (PPG) melindungi kenderaan anda daripada kekurangan nilai kenderaan disebabkan oleh kerugian sepenuhnya* dengan membayar balik baki jumlah diantara harga invoice pembelian kenderaan anda dan jumlah yang boleh dituntut dari Insurans Motor Komprehensif anda.

Ini bermaksud, nilai harga kereta anda akan tetap sama sehingga 5 tahun sekiranya berlaku kerugian sepenuhnya*.

SENARIO:

Harga Invoice Pembelian Kenderaan = RM100,000

Nilai Pasaran pada Tahun Ketiga = RM60,000

Nilai Kenderaan (RM)



Sekiranya kenderaan anda mengalami kerugian sepenuhnya akibat kemalangan, kebakaran dan/atau kecurian, Insurans Motor Komprehensif anda akan bayar mengikut nilai pasaran sebanyak RM60,000 dan Insurans PPG akan bayar baki sebanyak RM40,000.

Nota: Jumlah tuntutan anda adalah tertakluk kepada pelarasan kekurangan amaun diinsuranskan sekiranya amaun kenderaan diinsuranskan adalah lebih rendah daripada nilai pasaran. Oleh itu, sekiranya berlaku kerugian sepenuhnya, pelarasan akan dibuat dimana jumlah tuntutan Insurans PPG anda akan dikira mengikut nilai pasaran kenderaan anda dan bukannya nilai yang diinsuranskan.

INSIDEN YANG BOLEH DITUNTUT

*Kerugian sepenuhnya disebabkan oleh:



Nota: Insurans PPG merangkumi perlindungan tambahan sekiranya dilanjutkan dalam polisi Insurans Motor Komprehensif anda seperti perlindungan banjir, pengelinciran tanah dan ribut.

PREMIUM

Kadar premium berbeza mengikut buatan kenderaan, model dan tempoh perlindungan yang dipilih.

Buatan Kenderaan & Model	Kereta Luar Negara Jenis A	Kereta Tempatan Jenis B
Keadaan Kenderaan	Kenderaan Baru	Kenderaan Baru
Invoice Harga Beli	RM100,000	RM50,000
Tempoh Perlindungan	3 tahun	3 tahun
Jangkaan Jumlah Pembayaran Premium	RM1,029	RM372

CIRI-CIRI

- Tempoh perlindungan: 1 tahun hingga maksimum 5 tahun
- Satu kali pembayaran premium pendahuluan
- Jumlah maksimum harga invoice pembelian kenderaan: RM600,000
- Jumlah bayaran maksimum manfaat Insurans PPG: RM200,000

KELAYAKAN

- Untuk kenderaan berdaftar persendirian sahaja
- Harus memiliki Polisi Insurans Motor Komprehensif
- Pinjaman kenderaan harus dibiayai oleh CIMB Bank
- Kenderaan baru atau kenderaan terpakai tidak melebihi tiga (3) tahun dari tahun pembuatan
- Kenderaan mesti didaftarkan di Malaysia sahaja (tidak termasuk Labuan dan Langkawi)

INSURANS PPG CEPAT DAN MUDAH



PENYELESAIAN BAKI PINJAMAN KENDERAAN YANG BELUM DIJELASKAN

Amaun tuntutan akan menyelesaikan baki pinjaman kenderaan anda.



WANG PENDAHULUAN UNTUK PEMBAYARAN KENDERAAN BARU

Selepas penyelesaian baki pinjaman kenderaan anda, amaun tuntutan berlebihan boleh digunakan sebagai wang pendahuluan untuk pembayaran kenderaan baru.



TEMPOH PERLINDUNGAN FLEKSIBEL

Satu kali pembayaran pendahuluan premium insurans untuk tempoh perlindungan sehingga 5 tahun.



PENYELESAIAN TUNTUTAN YANG CEPAT

Amaun tuntutan akan dibayar dalam masa 7 hari bekerja selepas tuntutan Insurans Motor Komprehensif anda telah diluluskan.

Senarai ini tidak lengkap. Sila rujuk Kontrak polisi untuk semua terma dan syarat pilihan yang terdapat di bawah Polisi ini.

Diunderait oleh:

Berjaya Sompo Insurance Berhad
No. Pendaftaran: 198001008821 (62605-U)
Pusat Khidmat Pelanggan
Tingkat 36, Menara Bangkok Bank,
105, Jalan Ampang,
50450 Kuala Lumpur
Talian Bebas Tol: 1-800-889-933
Tel.: 603-2170 7300 / Faks: 603-2170 4800
E-mel: customer@bsompo.com.my
Laman Web: www.berjayasompo.com.my



Diedarkan oleh: CIMB BANK BERHAD 197201001799

Ini adalah produk risalah dan bukan kontrak dokumen. Maklumat yang diberikan ini cuma penerangan ringkas merupakan suatu ringkasan pendek untuk rujukan yang cepat dan mudah. Sila rujuk Lembaran Pendedahan Produk (LPP) untuk maklumat lanjut mengenai pelan ini serta kontrak polisi untuk terma dan syarat lengkap.

Berhubunglah dengan kami di:

CIMB Malaysia CIMB_Assists

Untuk maklumat lanjut, layari www.cimb.com.my, hubungi +603 6204 7788 atau kunjungi mana-mana cawangan CIMB Bank di seluruh negara.

Tertakluk kepada terma dan syarat.



INSURANS HARGA BELI GAP

Kami melindungi nilai kereta anda daripada kesusutan. Insuranskan nilai bezanya sekarang.

MELANGKAH KE HADAPAN BERSAMA

